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Mieszkańcy Widoku pytają, 
kiedy będą mogli dojeżdżać na 
osiedle tramwajem. Zapytaliśmy 
o to Michała Kowallek z Wydziału 
Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miasta Torunia.

- W związku z pracami na Placu Daszyńskiego, zwią-
zanymi z budową nowego mostu musieliśmy wyłączyć 
przebiegającą tamtędy linię tramwaju nr 1. Zgodnie z 
informacją  przekazaną nam przez wykonawcę mo-
stu, firmę Strabag, przywrócenie linii tramwajowej do 
stanu używalności ma nastąpić od połowy do końca 
października. Wówczas zastępcza komunikacja auto-
busowa zostanie wycofana i tramwaje znowu wrócą 
na swoją dawną trasę. Przystanki będą tam, gdzie do 
tej pory, również rozkład jazdy nie ulegnie zmianie.   

Przypomnijmy, że na Szosie Lubickiej od skrzyżo-
wania z ulicą Dziewulskiego, aż do działek PZW-an 
funkcjonuje bus-pas, który ma przyspieszyć komuni-
kację autobusową. Mogą po nim jeździć tylko auto-
busy oraz taksówki. 

Kiedy tramwaje wrócą na SKarpę?

Ruch tramwajowy został wstrzymany z powodu budowy mostu

Wyjaśniamy wątpliwości 
mieszkańców, którzy pytają 
dlaczego nic się nie dzieje na 
modernizowanych przez Spółdzielnię 
osiedlowych boiskach. 

- Jakiś czas temu robotnicy weszli na teren boiska 
osiedlowego przy ulicy Raszei. Prace szły bardzo do-
brze i sprawnie, aż nagle stanęły. Robotnicy wylali 
nową nawierzchnię i sobie poszli. Dlaczego? - pyta 
jeden z mieszkańców. 

Jak już informowaliśmy w „Widoku ze Skarpy” Spół-
dzielnia postanowiła w tym roku wyremontować trzy 
z ponad 20 boisk osiedlowych, które są „Na Skarpie”. 
Będą miały nową, bezpieczną nawierzchnię z akry-
lu, bramki, siatki i małe trybuny dla kibiców. - Firma 
wykonująca pracę wykonała asfaltową podbudowę. 
Teraz musi ona odparować i bardzo dobrze związać. 
Proces technologiczny mówi, że musi trwać to 30 
dni. Stąd mieszkańcom może wydawać się, że nic się 
nie dzieje. Gdyby budowlańcy zaczęli pracę szybciej 
pod kładzionym później akrylem zbierałyby się gazy i 
nowa nawierzchnia uległaby błyskawicznemu znisz-

czeniu. Chcemy zrobić nowe boiska na lata, stąd sto-
sujemy nowoczesną i trwałą technologię - tłumaczy 
Wojciech Piechota, wiceprezes SM „Na Skarpie”. 

Jeżeli nowe boiska się sprawdzą, w kolejnych latach 
będą modernizowane kolejne, na terenie całego osie-
dla. 

OSiedlOwe bOiSKa Są mOdernizOwane

Przerwa w pracach wynika z zastosowanej technologii i jest starannie zaplanowana


